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Protokół Nr XLII/2017 

z XLII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 listopada  2017 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył 

XLII  sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XLII sesji nieobecny radny Sylwester Kacprzak. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XLII sesji zaproponowany przez Przewodniczącego RM w Strykowie: 

1. Otwarcie obrad XLII sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXIX/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2017 r. 

8. Zatwierdzenie protokołu  Nr XL/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 28 września 2017 r. 

9. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLI/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 26 października 2017 r. 

10. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę Nr XL/335/2017 RM w Strykowie z dnia 28 

września 2017r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok 

oraz zmieniającej uchwałę Nr XLI/343/2017 RM w Strykowie z dnia 26 

października 2017r. w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 

Stryków na 2017 rok oraz zmiany planu finansowego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2017 rok, 
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c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

d) zmieniającej Uchwałę Nr XLI/341/2017 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 26 października 2017 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na terenie Gminy Stryków na 2018 rok, 

e) w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVII/305/2017 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

f) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz niepodatkowych 

należności budżetowych Gminy Stryków za pomocą innego instrumentu 

płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany 

jest pieniądz elektroniczny,  

g) zmieniającej uchwałę nr XLVIII/368/2014 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 26 marca 2014 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Stryków na lata 2014-2020, 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 

i) w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2018 rok, 

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

k) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

l) w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji wnioskowała o zmianę 

kolejności realizacji punktów porządku obrad w następujący sposób: 

pkt 10: ppkt e) przenieść w miejsce ppkt b) 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa złożyła wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad XLII sesji  następujących projektów  uchwał: 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości 

zamieszkałych, 

 zmieniającej uchwałę Nr VI/48/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

16 marca 2015 roku w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, 

 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/51/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

16 marca 2015 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli 
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nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz nieruchomości, na 

których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Radny Krzysztof  Bandurowicz pytał z czego wynika ta zmiana ? Radny mówił, że po raz 

kolejny rada otrzymuje ,, wrzutkę ʼʼ  projektów na sesję i pytał czy nie mogą te projekty 

poczekać do następnej sesji? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że proponowane 

projekty wynikają ze zmiany ustawy o utrzymaniu czystości w gminach, która wprowadza 

nowe metody odbioru odpadów. Kończy się również umowa zawarta z firmą  na odbiór 

odpadów. 

Projekty uchwał były już przedstawione na posiedzeniu Komisji Budżetu w dniu 23 listopada 

b.r. Komisja wypracowała wniosek o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody odbioru 

odpadów.  

Ze względu na to, że uchwały podlegają publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Łódzkiego i wchodzą w życie po upływie 14 dni od opublikowania, nie mogą czekać do 

następnej sesji. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

Porządek obrad XLII sesji po uwzględnieniu wniosków: 

1. Otwarcie obrad XLII sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXIX/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2017 r. 

8. Zatwierdzenie protokołu  Nr XL/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 28 września 2017 r. 

9. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLI/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 26 października 2017 r. 

10. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę Nr XL/335/2017 RM w Strykowie z dnia 28 

września 2017r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

b) w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVII/305/2017 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok 

oraz zmieniającej uchwałę Nr XLI/343/2017 RM w Strykowie z dnia 26 

października 2017r. w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 

Stryków na 2017 rok oraz zmiany planu finansowego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2017 rok, 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 
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e) zmieniającej Uchwałę Nr XLI/341/2017 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 26 października 2017 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na terenie Gminy Stryków na 2018 rok, 

f) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz niepodatkowych 

należności budżetowych Gminy Stryków za pomocą innego instrumentu 

płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany 

jest pieniądz elektroniczny,  

g) zmieniającej uchwałę nr XLVIII/368/2014 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 26 marca 2014 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Stryków na lata 2014-2020, 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 

i) w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2018 rok, 

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

k) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

l) w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

m) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości 

zamieszkałych, 

n) zmieniającej uchwałę Nr VI/48/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

16 marca 2015 roku w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się 

domki letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

o) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/51/2015 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 16 marca 2015 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej 

przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zmianami:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgody nie wyraził radny Bogdan Walczak. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Marek Gierat, 

2) Krzysztof Bandurowicz, 

3) Dariusz Dziewulski.  
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Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się. 

Na obrady XLII sesji przybył radny Sylwester Kacprzak ( 10 min. obrad). 

 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między 

sesjami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił o przeprowadzonych rozmowach z 

Dyrektorem ŁODR w Bratoszewicach odnośnie uruchomienia na terenach wystawowych 

ŁODR miejsca do handlu zwierzętami. Temat ten będzie kontynuowany w porozumieniu z 

innymi gminami, być może zainteresowanymi utworzeniem takiego punktu handlu 

zwierzętami. 

Burmistrz Strykowa przedstawił radzie informację ze spotkań , w których uczestniczył w 

okresie między sesjami. 

Pytań ze strony radnych nie było. 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w 

posiedzeniach niektórych komisji merytorycznych rady oraz w przygotowaniu dokumentów 

na dzisiejszą sesję rady. 

Przewodniczący rady odczytał zaproszenie LUKS JUNIOR w Różankach  do udziału w XIII 

Ogólnopolskim Halowym Turnieju Piłki Nożnej oraz poinformował, że do Rady Miejskiej w 

Strykowie  wpłynęła informacja o wydaniu przez Burmistrza Strykowa Zarządzenia  Nr 

114/2017 z dnia 3 listopada 2017 r. w sprawie wyznaczenia na 2018 rok miejsc, w których 

może być wykonywana nieodpłatna kontrolowana praca na cele społeczne ( odczytał 

zarządzenie ). 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu listopadzie zajmowała się 

opiniowaniem projektów uchwał. 

Po  dyskusji nad wyborem  metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości zamieszkałych, 

Komisja wnioskowała o  wprowadzenie odpłatności od wszystkich osób zamieszkujących 

daną posesję. 

Na posiedzeniu Komisja zapoznała się z informacją dot. pozyskania w roku 2017 

pozabudżetowych środków finansowych dla gminy Stryków. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna w miesiącu listopadzie zajmowała się zbadaniem 

zasadności zarzutów w skardze , która wpłynęła do RM w Strykowie. 

Na posiedzeniu w dniu 15 listopada b.r. Komisja wypracowała stanowisko o odrzuceniu 

skargi jako bezzasadnej i wnioskuje do rady  o podjęcie uchwały na dzisiejszej sesji. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu zapoznała się z informacją dot. 

wykorzystania dotacji z budżetu gminy Stryków dla Gminnej Spółki Wodnej w Strykowie w 

2017 roku. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zapoznała się z informacją dot. aktualnego stanu realizacji inwestycji budowa domu 

kultury w Strykowie oraz opiniowała projekty uchwał w zakresie merytorycznym działania 

komisji. 
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Ad. pkt. 7 Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXIX/2017  z sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2017 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXXIX sesji podczas obrad XLII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXXIX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący   

 

 

Ad. pkt. 8 Zatwierdzenie protokołu  Nr XL/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 28 września 2017 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XL sesji podczas obrad XLII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XL  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący   

Podczas głosowania nieobecny na sali obrad radny Grzegorz Kozłowski.  

 

Ad. pkt.9 Zatwierdzenie protokołu  Nr XLI/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 26 października 2017 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XLI sesji podczas obrad XLII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący   

Podczas głosowania nieobecny na sali obrad radny Grzegorz Kozłowski.  

Ad. pkt. 10 Podjęcie uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę Nr XL/335/2017 RM w Strykowie z dnia 28 

września 2017r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

Podczas głosowania nieobecny na sali obrad radny Grzegorz Kozłowski i radna Anna Ślęzak. 

b) w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVII/305/2017 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące    

 

Podczas głosowania nieobecny na sali obrad radny Grzegorz Kozłowski i radna Anna Ślęzak. 

Ze względu na niezgodność w liczeniu oddanych głosów, Przewodniczący rady złożył 

wniosek o reasumpcję głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

II Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

Na sali obrad obecni wszyscy radni. 

c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok 

oraz zmieniającej uchwałę Nr XLI/343/2017 RM w Strykowie z dnia 26 

października 2017r. w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 

Stryków na 2017 rok oraz zmiany planu finansowego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

Ze względu na niezgodność w liczeniu oddanych głosów, Przewodniczący rady złożył 

wniosek o reasumpcję głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

II Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  

 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  
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e) zmieniającej Uchwałę Nr XLI/341/2017 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 26 października 2017 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na terenie Gminy Stryków na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3  głosy  wstrzymujące   

f) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz niepodatkowych 

należności budżetowych Gminy Stryków za pomocą innego instrumentu 

płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany 

jest pieniądz elektroniczny,  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

g) zmieniającej uchwałę nr XLVIII/368/2014 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 26 marca 2014 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Stryków na lata 2014-2020, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące   

h) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosy  wstrzymujących   

i) w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  
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0 głosów przeciwnych  

0 głosy  wstrzymujących   

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosy  wstrzymujących   

Przewodniczący RM w Strykowie ogłosił 15 minut przerwy w obradach celem odbycia 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej RM. 

Po przerwie Przewodniczący rady stwierdził quorum i wznowił obrady XLII sesji. 

k) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

Przewodniczący rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna w dniu 15 listopada b.r.  zajmowała się zbadaniem 

zasadności zarzutów w skardze , która wpłynęła do RM w Strykowie. 

Na posiedzeniu Komisja wypracowała stanowisko o odrzuceniu skargi jako bezzasadnej i 

wnioskowała do rady  o podjęcie uchwały na dzisiejszej sesji. 

W dniu 23 i 24 listopada b.r. ( już po posiedzeniu Komisji i wypracowaniu stanowiska) 

skarżący oraz jego pełnomocnik złożyli pisma o cofnięciu skargi na Burmistrza Strykowa. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił treść obu pism i zarekomendował Radzie 

Miejskiej w Strykowie odstąpienie od procedowania uchwały uznającej skargę za niezasadną. 

W nawiązaniu do rekomendacji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Przewodniczący 

RM w Strykowie przedstawił RM w Strykowie projekt uchwały w  sprawie rozpatrzenia 

skargi na działanie Burmistrza Strykowa  następującej treści: 

§ 1.Odstępuje się od rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Strykowa na sposób 

prowadzenia sprawy dotyczącej podejrzenia zanieczyszczenia ziemi na działce 123/6, w 

obrębie Stryków 5, przy ul. Warszawskiej 4B i składowania pod powierzchnią ziemi 

zbiorników, z uwagi na jej wycofanie przez Skarżącego, oraz uznaje się postępowanie w tej 

sprawie za bezprzedmiotowe. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że z pism, które odczytał Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej uznać należy sprawę za niebyłą. Jeżeli ktoś wycofuje sprawę  postępowania być 

nie powinno. 

Pani Patrycja Andrzejewska Radca prawny wyjaśniła, że na poprzedniej sesji rada 

przekazała Komisji Rewizyjnej skargę.  Toczyło się w tej sprawie postępowanie zakończone 

wypracowaniem stanowiska Komisji Rewizyjnej celem przedstawienia radzie. Gdyby 

wycofanie skargi miało miejsce przed posiedzeniem Komisji Rewizyjnej, można by nie 

podejmować uchwały. Uznajemy, że skoro było przeprowadzone postępowanie należy je 

zakończyć, stąd projekt uchwały o takiej treści. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej mówił, że słuszna jest uwaga radnego Walczaka i 

słuszne argumentowanie Pani mecenas. Na dzisiejszym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 

członkowie Komisji dyskutowali  nad zakończeniem tej sprawy. Skoro jednak została podjęta 

uchwała rady o przedłużeniu terminu zakończenia skargi, odbyło się posiedzenie Komisji 
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Rewizyjnej, wobec powyższego Komisja Rewizyjna rekomenduje  zakończyć całe 

postępowanie zgodnie z dokumentami jakie zostały przedłożone czyli uchwałą o 

przedstawionej przez Przewodniczącego rady  treści.  

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosy  wstrzymujących   

 

l) w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały był przedstawiony na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie w 

kwestii wyjaśnienia poinformował, że skarga rzeczywiście została przekazana Komisji 

Rewizyjnej. Jednak zgodnie ze Statutem Miasta Strykowa  § 109 do 115 jest określony tryb 

postępowania ze skargą. To rada przekazuje Komisji Rewizyjnej skargę do zbadania 

zasadności zarzutów w niej zawartych. Propozycja z posiedzenia Komisji była taka, aby 

Komisja formalnie otrzymała skargę za pośrednictwem rady. Zostanie skarga rozpatrzona 

merytorycznie w miesiącu grudniu i na sesję Komisja Rewizyjna radzie przedstawi swoje 

stanowisko do rozpatrzenia przez radę. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosy  wstrzymujących   

 

m) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości 

zamieszkałych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Budżetu  Rady Miejskiej w 

Strykowie. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że najpierw trzeba poinformować o wysokości 

proponowanych stawek. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że projekt tej uchwały w 

sprawie stawek był rozważany na posiedzeniu Komisji Budżetu w dniu 23 listopada b.r. Pod 

wpływem sugestii jakie wypłynęły na posiedzeniu Komisji, zostały dokonane zmiany w tej 

uchwale. Na posiedzeniu Komisji Budżetu toczyła się dyskusja, że wielu właścicieli domów 

w gminie Stryków  wynajmuje mieszkania nie dokonując zmiany deklaracji odnośnie ilości 

osób zamieszkujących na danej posesji lub dokonując sporadycznie zmiany deklaracji.  

Poprzednia uchwała zawierała zapisy odpłatności za odpady od gospodarstwa domowego i 

było to 7 zł od osoby zamieszkującej w danym gospodarstwie domowym. Analizy wykazały, 

że obecne stawki nie wystarczają na pokrycie kosztów odbioru odpadów. 

Z uwagi na wzrost kosztów odbioru odpadów od 1 stycznia 2018 roku proponuje się stawkę 

10 zł od każdej osoby zamieszkującej w gospodarstwie domowym. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że już na posiedzeniu Komisji Budżetu pytał jak to się 

dzieje, że koszty odbioru odpadów wzrastają o 30%, a dla mieszkańców proponuje się wzrost 

stawki o 43%?Taka metoda uderzy w rodziny wieloosobowe. Mówienie o wynajmowaniu 

mieszkań Ukraińcom też nie jest argumentem podwyżek, ponieważ jedni z nich zamieszkują 

tydzień inni trzy dni a jeszcze inni pół roku. 
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Uchwała jest niedopracowana. Mówi się , że z budżetu Gminy dokładamy 600 tysięcy złotych 

do pokrycia kosztów odbioru odpadów. 

Będę głosował na nie przy zastosowaniu podwyżki o 43% dla mieszkańca. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że kontrargumenty do 

wypowiedzi radnego Andrzeja Janeczko są  następujące: Pan radny mówił o podwyżce 43% 

na opłaty a 30 % na kwotę, która wynika z przetargu. Nie można utożsamiać tych dwóch 

kwot, ponieważ w tą podwyżkę 43% wchodzą inne koszty funkcjonowania systemu odbioru 

odpadów np. gminnego punktu odbioru odpadów komunalnych ( PSZOK) , obsługi 

administracyjnej systemu, w którą wchodzą koszty wynagrodzenia pracowników, również 

edukacja ekologiczna. Przetarg jest jednym z  kilku czynników, na podstawie których jest 

kształtowana cena odbioru odpadów. Co do liczby mieszkańców, którzy jak Pan mówił 

zamieszkują trzy dni- właściciel mieszkania nie zgłasza osoby do opodatkowania tylko ilość 

osób zamieszkujących posesję w danym miesiącu. Jest obowiązek składania korekt deklaracji 

czyli jeżeli ktoś ma zmienną ilość osób zamieszkałych na posesji, ma prawo zgłosić korektę 

deklaracji i ma prawo obniżenia kosztów jeżeli nie miał odpowiedniej ilości mieszkańców 

zadeklarowanych. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że jest to tak wszystko płynne, że trudno będzie 

właścicielowi, który wynajmuje mieszkania  zadeklarować ilu będzie miał mieszkańców 

danym miesiącu. 

Przewodniczący rady mówił, że zmiana w uchwale dotyczy propozycji Komisji budżetu 

żeby opodatkować osoby , które na posesji przebywają czasowo i wynajmują noclegi. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że koszty dodatkowe występują w momencie kiedy 

opłata wynosi 7 zł od osoby jak również wtedy gdy jest w wysokości 10 zł. Jeżeli koszty w 

rozstrzygnięciu przetargowym wzrosły o 30% to dlaczego stawkę podnosimy o 43% 

,ponieważ koszty obsługi już i tak istnieją. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że koszty obsługi też 

wzrosły, ponieważ poprzednio dopłacaliśmy 600 tysięcy złotych z budżetu gminy. Przy 

wzroście rozstrzygnięcia przetargowego bez wzrostu stawki, dopłacalibyśmy około miliona 

złotych.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że skoro koszty odbioru wzrosłyby do miliona 

złotych to dołóżmy z budżetu jeszcze 400 tysięcy i pozostawmy stawki na dotychczasowym 

poziomie. Budżety przynajmniej części rodzin też są ograniczone. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że zasada jest taka, że koszty 

odbioru odpadów powinny się bilansować. Gmina nie może zarabiać na odbiorze odpadów. 

Stosujemy dopłatę już któryś rok żeby nie podwyższać stawki. Trzeci rok nie podnosimy 

stawek. Po 600 tysięcy rocznie dopłacamy do odbioru odpadów więc łatwo policzyć ile to 

jest. Żeby nie generować kosztów wzorem innych gmin, nastąpiła podwyżka i zmiana metody 

żeby uszczelnić system, który do tej pory był nieco wadliwy. Co zaś tyczy mieszkańców: art. 

6 k ust. 4 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach daje możliwość podjęcia 

przez radę uchwały o zwolnieniu z opłat i brzmi: 

Rada gminy, w drodze uchwały, może zwolnić w całości lub w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy, w części dotyczącej gospodarstw domowych, w których dochód nie przekracza 

kwoty uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej, o której mowa w art. 8 

ust. 1 lub 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, lub rodziny wielodzietne, o 

których mowa w ustawie z dnia 5 grudnia 2014 r. o Karcie Dużej Rodziny.  

Rodzina, której nie stać na ponoszenie tych opłat występuje z wnioskiem. Jeżeli stwierdzimy, 

że takie osoby występują na terenie gminy , zwrócimy się do rady z projektem uchwały w 

sprawie zwolnienia ale musi taka sytuacja w gminie zaistnieć. 
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Radny Damian Drzewiecki mówił, że zgadza się z wypowiedziami, że podwyżka jest duża 

jednocześnie rozumie skąd ona wynika. Być może  nasz błąd, że nie podwyższaliśmy opłat 

sukcesywnie. 

Radny pytał czy jako gmina mamy informację ile z tych gospodarstw domowych nie płaci czy 

zalega z opłatami i czy ten wzrost stawek nie spowoduje, że odsetek nie płacących zwiększy 

się? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że nie mamy przygotowanej 

szczegółowej analizy z księgowości  ile osób zalega z opłatami. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków mówiła, że jest to około 8-10% z tym , że 

na bieżąco następuje egzekucja tych zaległości za pośrednictwem komorników. Sporadyczne 

są sytuacje, że nie ma możliwości wyegzekwowania należności. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że za lata ubiegłe zaległości 

przedstawiają się następująco: 20.208 zł, za rok 2017 jest to kwota 38.075 zł.  Są to dane na 

21 listopada b.r. Nie policzona jest ostatnia rata , ponieważ termin płatności upływa w 

grudniu. 

Na tą chwilę gmina również stosuje ulgi na podstawie ordynacji podatkowej o umorzeniu. 

Jeżeli osoba zalegająca zwróci się z wnioskiem i uzasadni wniosek stosujemy  w tych 

przypadkach przepisy ordynacji podatkowej. Na dzień dzisiejszy są to sporadyczne wnioski. 

Radny Marek Gierat mówił, że dotychczas było tak , że szósta osoba i kolejne nie płaciły za 

odpady w gospodarstwie domowym. Jak będzie teraz? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że będzie to opłata od osoby 

tj. stawka 10 zł pomnożona przez  ilość osób w danej nieruchomości. 

Dotychczasowa sprawa metody płatności od gospodarstwa domowego znalazła swój finał w 

NSA , który przyznał nam rację mimo zastrzeżeń ze strony RIO w sprawie opłat. Inne gminy, 

które poszły naszym wzorem nie miały takiego szczęścia i NSA pouchylał im takie uchwały. 

Radny Bogdan Walczak  mówił, że częściowo zgadza się z wypowiedzią radnego 

Drzewieckiego. Analizując trzy wspomniane lata okazuje się, że płacimy teraz za błędy. To 

samo może stać się z opłatami za wodę. Zdaniem radnego obecna kalkulacja za odbiór 

odpadów komunalnych została sporządzona rzetelnie. Sądzi to po kwocie , którą dopłacamy. 

Napływ ludzi na naszym terenie widoczny jest zwłaszcza w tym roku. Nie podnosiliśmy opłat 

za śmieci do tej pory , bo co powiedzą mieszkańcy. Śmieci widać wszędzie , widzę to w 

swoim rejonie. Segregację traktowaliśmy ulgowo aby zachęcić mieszkańców do 

segregowania odpadów. Takie podejście nasze jednak nic nie zmieniło. Kontrola 

wynajmowania mieszkań może nic nie dać.  Psychologicznym oddziaływaniem będą składane 

nowe deklaracje, które muszą być weryfikowane czy zamieszkiwanie na posesji jest 

rzeczywiście zgodne ze złożoną deklaracją. 

Dopóki nie skończymy budowy zakładu utylizacji odpadów, koszty odbioru mogą rosnąć. 

Wody też nie podnosimy i oby nie było tak, że za rok będzie skok odgórny stawek za wodę a 

co za tym idzie my też będziemy musieli podwyższyć stawki. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że zgadza się z radnym Bandurowiczem. Skoro już 

dopłacamy 600 tysięcy złoty, to jest nasz budżet, to dołóżmy jeszcze z nadwyżki budżetowej, 

a na czymś można zaoszczędzić przecież. Ciężko będzie to kontrolować ile ludzi przebywa na 

posesji. 

Co do Ukraińców- jak się tworzy duże centra logistyczne, to ludzie przyjeżdżają bo brakuje 

rąk do pracy i musimy mieć tego świadomość. 

Radny mówił, że niskie ceny odbioru odpadów są również w innych gminach, można to 

sprawdzić w Internecie , więc nie tylko u nas. Gmina Głowno i inne gminy. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że najlepszą kontrolą jest sąsiad. W 

większości przypadków jest tak, że to sąsiad mówi:,, u mnie są trzy osoby i płacę tyle i tyle, a 
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u sąsiada jest piętnaście osób i płaci tyle i tyle ʼʼ .Wtedy następuje weryfikacja osób 

zamieszkałych w stosunku do złożonej deklaracji przez właściciela posesji. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że odniesie się do dwóch kwestii , które wyniknęły w 

dyskusji: 

pierwsza kwestia to do wypowiedzi radnego Walczaka, który mówił o rzetelności osób 

składających deklaracje- rozwiązanie wydaje się bardzo proste, wystarczy wyartykułować art. 

233 kk o odpowiedzialności karnej  w składanej deklaracji. 

Druga sprawa – temat jest kontrowersyjny, że skoro dokładamy 600 tysięcy to  dołóżmy 

kolejne  400 tysięcy. 

W kontekście pojawiających się informacji, że się rozwijamy , pojawiają się osoby nie ważne 

czy z zagranicy czy nie – to jest najmniej ważne, ale być może jest to droga aby wszystkim 

uświadomić , że gmina Stryków nie jest sponsorem.  My jako obywatele musimy ponosić 

coraz większe koszty.600 tysięcy złoty jest wzięte z  budżetu naszej gminy , gdzie w zamian 

nie jest zrobiona jakaś droga , boisko. Czas zacząć jako rada miejska jako gmina Stryków 

pokazywać twarz ,,dobrego ojca ʼʼ ale również wymagającego pod tym względem. Jak wiemy 

dużym problemem dla Strykowa jest to, że mamy dużą ilość mieszkańców , którzy nie czują 

się strykowianami bo rok rocznie odprowadzamy coraz więcej pieniędzy do budżetu państwa. 

Musimy mieć świadomość tego, że takie dyskusje będą pojawiały się coraz częściej, gdzie 

będziemy musieli podejmować niewygodne tematy. Coraz częściej przepisy są tak 

konstruowane – a ta ustawa jest tego przykładem , że zdejmuje się parasol ochronny z 

mieszkańców. Jeżeli w tej chwili są takie udogodnienia, że mieszkańcy mogą oddawać 

wszystkie śmieci a i tak pojawiają się one w lasach czy rowach, to gdzieś jest problem. Może 

w mentalności mieszkańców. 

Radny Bogdan Walczak  podkreślił, że przymus ekonomiczny jest najbardziej skuteczny ale 

bardzo bolesny. Musimy jako rada się do tego przymierzyć. Jak dołożymy w jednym miejscu 

to w drugim musimy odjąć. W mieście mamy jeszcze polne drogi. 

Nie chcę płacić za nikogo  ale nie chcę też żeby ktoś za mnie płacił więc to , że dokładamy 

600 tysięcy to nie znaczy, że mamy dołożyć jeszcze 400 tysięcy. Musimy to przekazać 

mieszkańcom, że wybraliśmy taki sposób, cały kraj idzie w tym kierunku więc nie możemy 

odstawać. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że jeżeli jesteśmy w stanie rozłożyć tę podwyżkę, na ten 

rok dajmy na to nie o 40 a o 20%  to zróbmy to i dołóżmy nie 400 tysięcy a 200 tysięcy. Bo 

takie wyskoczenie z szafy –  ,, 43% ʼʼ to zdaniem radnego wobec mieszkańców on  jako 

radny jestem nie fair. Nie byłem na tej komisji, nie wiem jaka była dyskusja, natomiast jeżeli 

jest możliwość stopniowania tej podwyżki to proszę ją zastosować. Jeżeli ktoś wynajmuje i 

mowa o sygnalizowaniu pewnych nieprawidłowości , to jaka jest możliwość kary dla takiego 

mieszkańca? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że radny powiedział, że ktoś 

wyskoczył z szafy i jest nowa stawka. Czy to samo można powiedzieć o sejmie, który 

ustanawia opłatę nową czy wprowadza podwyżkę podatku? Jesteśmy tu takim gremium 

zobligowanym do procedury uchwałodawczej na naszym terenie. To rada uchwala takie 

prawo na podstawie prawa rzędu wyższego. Do tej pory nie było obowiązku segregacji śmieci 

na pięć frakcji- teraz jest taki obowiązek z odpowiednią częstotliwością odbioru ich. Za to 

gmina musi zapłacić. Takie są narzucone nam obowiązki i musimy je realizować. 

Co do egzekwowania opłat. Jeżeli ktoś składa deklarację, to my nie możemy zamieścić 

pouczenia w deklaracji o odpowiedzialności karnej, bo nie mamy takiego umocowania. 

Nadzór Wojewody wracał nam takie deklaracje. 

Jeżeli stwierdzimy, że podatnik nierzetelnie wykazuje podstawę opodatkowania w deklaracji, 

jest możliwość kontroli i możliwość wydania decyzji na podstawie ustawy ordynacja 

podatkowa,  a później  egzekwowania ewentualnych zaległości. 
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Przewodniczący rady mówił, że podwyżka wynika z rozstrzygnięcia przetargowego ale też z 

tego, że gmina współfinansuje odbiór odpadów w wysokości 600 tysięcy złoty rocznie. Po 

analizie kosztów odbioru odpadów, Urząd powinien przedstawić radzie projekt uchwały o 

możliwości umorzenia w razie konieczności takich opłat mieszkańcom mniej zamożnym. 

Każda podwyżka dla mieszkańca jest również podwyżką dla nas samych. To Komisja 

Budżetu zaproponowała aby objąć tą opłatą mieszkańców , którzy czasowo przebywają na 

terenie naszej gminy niezależnie od tego skąd oni pochodzą. Miejmy nadzieję, że po złożeniu 

deklaracji przez właścicieli nieruchomości i pełniej świadomości w tej kwestii, mogą być 

konsekwencje z niewywiązania się z tego obowiązku. Być może to pomoże gminie zebrać 

więcej pieniędzy, przy czym nie możemy zakładać, że zbierzemy więcej bo weryfikacja 

będzie trudna.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że problem jest złożony. Argumenty Urzędu 

częściowo go przekonują. Dlatego w trosce o dobro mieszkańców ale i Urzędu wnioskuje o 

zmniejszenie tej kwoty z 10 na 9 złoty. Jest to zabieg czysto kosmetyczny , ponieważ 

chwalimy się wszędzie, że jesteśmy bogatą gminą , przybywa centrów logistycznych i być 

może właśnie ten problem związany jest z centrami logistycznymi. Chcemy żeby gmina się 

rozwijała , ilość centrów logistycznych, napływ pracowników i być może  problem 

odpłatności za śmieci został pośrednio wywołany przez te osoby napływowe. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków zwracając się do radnego Bandurowicza 

pytała na podstawie jakiej analizy proponuje obniżenie stawki z 10 zł do 9 złoty? 

Pani Barbara Walak poinformowała, że na 2018 rok został już złożony projekt budżetu gminy 

i przyjęte zostały pewne założenia. Przy obniżeniu stawki do 9 złoty deficyt budżetu 

powiększy się. Na dzień dzisiejszy nie byłoby innej możliwości tylko zmniejszyć wydatki na 

zadaniach inwestycyjnych. Z drugiej strony musimy wiedzieć , że wchodzimy w duże zadania 

inwestycyjne i wskazujemy tam kredyty w wysokości 12, 5 miliona złotych. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił zwracając się do Pani Skarbnik: proszę sobie 

wyobrazić, że rada nie przyjmuje tej zaproponowanej stawki 10 złoty, odrzuca projekt 

uchwały i pozostaje przy stawce 7 złoty. Powstaje jeszcze większy deficyt niż przy stawce 9 

złoty. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że po wysłuchaniu głosów w dyskusji zarówno 

radnych jak i Pana Burmistrza prosi o pozostanie przy dotychczasowych opłatach. Zmiany 

stawek spowodują problem w całej gminie. 

Przewodniczący rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały? 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

2 głosy przeciw  

2  głosy  wstrzymujące   

 

n) zmieniającej uchwałę Nr VI/48/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

16 marca 2015 roku w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się 

domki letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak prosił o informację w następującej sprawie: 

przysłowiowy Kowalski jest mieszkańcem gminy , ma nieruchomość na terenie gminy i ma 

również działkę. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że będzie ponosił opłaty. 
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Radny Bogdan Walczak proponował dla udowodnienia obecnej kalkulacji, na koniec roku  

wykonać audyt wpływów z opłat za wywóz  nieczystości od osób indywidualnych, w 

porównaniu z ilością mieszkańców gminy. Radny mówił, że chodzi mu o to żeby koszty 

odbioru odpadów od osób fizycznych nie były łączone z innymi kosztami odbioru. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że  tego w uchwale nie ma. 

Podane wcześniej kwoty zaległości dotyczyły osób fizycznych. 

Każda z frakcji tzn. odbiór odpadów z miejsc publicznych , odbiór odpadów od osób 

fizycznych, liczona jest osobno. Te dane były brane do sporządzania analizy. Wszyscy 

mieszkańcy gminy objęci są opłatami. Ktoś składa deklarację gdzie wykazuje 4 osoby i płaci 

za te 4 osoby a sytuacja może być taka, że na posesji faktycznie zamieszkuje 5 osób. Nie da 

się tego sprawdzić tak jak i w innych dziedzinach życia np. czy przedsiębiorstwa 

opodatkowują cały dochód. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że cały czas szuka winnych tych 600 tysięcy złotych. Czy to 

są tylko przybysze, którzy nie płacą? Zdarzają się sytuacje, gdzie samochód odbierający 

śmieci w jedną ulicę wjeżdża 5 razy. To znaczy , że odbiera śmieci?  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

0 głosów przeciw  

3  głosy  wstrzymujące   

 

o) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/51/2015 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 16 marca 2015 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej 

przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Andrzej Janeczko pytał czym różni się nowa deklaracja od starej? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że  w związku ze zmianą 

metody nastąpiła zmiana wzoru deklaracji. Znika z deklaracji wyliczanka od gospodarstwa 

domowego, przeliczenie następuje od osoby czy odpady zbierane są w sposób selektywny czy 

zmieszany. Jest to deklaracja uproszczona. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał do § 1 pkt 2 , w którym jest załącznik elektroniczny do 

uchwały. Czy rzeczywiście taki format musi być jako załącznik w uchwale? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że   załącznik w takiej formie 

elektronicznej wynika z ustawy art. 6n. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

0 głosów przeciw  

3  głosy  wstrzymujące   

Przewodniczący rady ogłosił 20 –sto minutową przerwę w obradach. 

Przewodniczący rady stwierdził quorum i wznowił obrady XLII sesji. 

 

Ad. pkt. 11 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Andrzej Janeczko poinformował, że biblioteka w Strykowie zorganizowała jego 

spotkanie autorskie w sprawie książki, którą wydał. Radny rozdał zaproszenia na spotkanie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że na jednym z posiedzeń merytorycznych komisji 

rady była poruszona sprawa potrzeby budowy nowej oczyszczalni ścieków. Radny pytał czy 
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są już poczynione jakieś prace w tym kierunku? Z informacji Dyrektora Walaka wynika, że ta 

oczyszczalnia już wykorzystała swoje moce przerobowe i nie jest w stanie przerabiać 

większej ilości Ścieków. Istnieje konieczność budowy nowej oczyszczalni. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że toczą się rozmowy dotyczące 

działki, jest robiona symulacja projektu tego zadania. Jak będą podjęte konkretne decyzje 

poinformuje radę. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał o oczyszczalnię ścieków w Bratoszewicach. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydz. Inwestycji poinformowała, że zadanie nie jest 

rozpoczęte, lada moment ma pojawić się pozwolenie na budowę tej oczyszczalni. Zadanie  

wymienione jest w WPF na lata następne z planowanym rozpoczęciem w roku przyszłym. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy są jakieś informacje o rozpoczęciu budowy bloku przez 

TBS? W tej chwili teren ten jest w takim stanie, że błoto roznosi się na całe centrum, wymaga 

cały czas uzupełniania dziur. 

Radny pytał czy są jakieś informacje dot. parkingu przy ul. Targowej na wprost Orlika. 

Miejsce to też powoduje , że cała ulica jest w błocie. Obok dużego placu ( parkingu) jest 

mniejszy plac, na którym parkują pracownicy szkoły. Parkowanie jest utrudnione w czwartki 

kiedy odbywa się handel na targowisku.  Dobrze byłoby w czwartki zabezpieczyć tak ten plac 

aby pracownicy szkoły, nauczyciele  mogli bez problemu parkować również w ten dzień. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że TBS ma problem z uzyskaniem 

pozwolenia na budowę bloku, toczy się postępowanie. 

Plac przy parkingu doraźnie zostanie utwardzony do momentu kiedy będzie już po całej 

procedurze planistycznej. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że dotarły do niego informacje, że odbędzie się 

spotkanie w ministerstwie w sprawie autostrady A 1 .Radny w związku z tym prosił aby 

Burmistrz przy okazji spotkania, podjął rozmowy także o modernizacji drogi krajowej nr 14 i 

rozwiązania poprawy bezpieczeństwa na tej drodze. 

Radny podziękował za zrealizowanie przystanku przy drodze nr 14 w miejscowości Dobra. 

Radny mówił, że do przyszłorocznego budżetu wpłynął wniosek – nie wie czy był 

rozpatrywany- o posadowienie lampy oświetleniowej przy tym przystanku. 

Radny pytał czy jest planowane posadowienie przystanku MPK  przy drodze krajowej nr 14 

na wysokości miejscowości Dobra Nowiny  bo wie , że mieszkańcy wnioskowali o 

przystanek. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że rzeczywiście wpłynął wniosek od 

mieszkańców, jest zarejestrowany w rejestrze wniosków do projektu budżetu na 2018 rok, 

jednak w projekcie nakładów majątkowych na dzień dzisiejszy nie znalazł się. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że poprzedni minister infrastruktury 

odpowiedział nam na nasze wystąpienie , że droga nr 14 nie będzie modernizowana. 

Będziemy chcieli rozmawiać z generalną dyrekcją czy można z tego projektu zrealizować 

pewne elementy czyli te newralgiczne miejsca w Dobrej, włączenie do projektu drogi, która 

została przejęta przez generalną dyrekcję koło Michałówka jak również Dobra Nowiny. 

Cała inwestycja jest przesunięta tj. projekt modernizacji drogi od Głowna do Łodzi. 

Radny Damian Drzewiecki  wnioskował o rozważenie możliwości posadowienia przystanku 

po obu stronach drogi nr 14 na wysokości ul. Ogrodniczej w Bratoszewicach. Powstaje tam 

nowy obiekt sportowy i usytuowanie tam przystanków ułatwiłoby mieszkańcom dotarcie do 

obiektu. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że jeżeli tam nie ma przystanków to będzie 

dłuższa procedura, ponieważ jest to droga krajowa. Musi spotkać się komisja , musi ustalić 

bezpieczną lokalizację i organizację ruchu. Jeżeli jest taki wniosek zgłoszony to my będziemy 

też wnioskować do generalnej dyrekcji. 
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Radny Jarosław Włodarczyk  zwrócił się z prośbą o ustawienie wiaty przystankowej w 

Bratoszewicach na wprost poczty, gdzie codziennie w tym miejscu oczekuje na busa grupa 

dzieci i młodzieży.   

Radny pytał czy jest odpowiedź z generalnej dyrekcji o wiatach przystankowych przy drodze 

Nr 14 w Woli Błędowej ? 

Radny zwrócił się do Burmistrza aby przy okazji rozmów w ministerstwie ujął problem 

Wyskok – przejścia dla pieszych i wiat przystankowych. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie widzi możliwości ustawienia 

wiaty przystankowej w Bratoszewicach przy poczcie.  

Radny Damian Drzewiecki   mówił, że rzeczywiście mieszkańcy składali taki wniosek, 

może wrócić do tego tematu przy okazji budowy pomnika.  

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy w roku bieżącym  2016 uzyskaliśmy jakieś dotacje 

z Unii Europejskiej na nasze inwestycje ? Jeżeli tak, to w jakiej wysokości? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że temat jest dość rozległy 

przygotujemy informację.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu mówiła, że temat ten był przedstawiony na posiedzeniu 

komisji Budżetu. Radny może zapoznać się z informacją w protokole.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa w związku z tym prosił o przekazanie 

informacji z posiedzenia Komisji Budżetu radnemu Krzysztofowi Bandurowiczowi. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że nie wszyscy są członkami Komisji Budżetu stąd 

jego pytanie. 

Ad. pkt. 12 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica nawiązała do wypowiedzi radnych o 

parkingach i mówiła, że jej wcześniejsze zgłoszenie poprawy warunków na parkingu ( 

utwardzenie) przy Kościele Mariawickim w Strykowie zostało przyjęte przez Pana 

Burmistrza. Do tej pory nie zostało to zrobione, sytuacja jest tragiczna , ludzie parkują w 

dołach i w wodzie. Jest jedno rozlewisko. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że trwają zmiany do planu, została 

natomiast wybrana pierwsza inwestycja przebudowa ul. Legionów łącznie z parkingiem przy 

cmentarzu. Był to wniosek z Komisji , to zadanie zostało przyjęte do realizacji, przetarg się 

odbył , wykonawca przystąpi do jego realizacji. 

Pan Roman Jaworski sołtys wsi Gozdów mówił, że brak jest przejścia dla pieszych na 

drodze powiatowej w Gozdowie koło sklepu. O przejście wnioskują rodzice dzieci 

wysiadających z autobusu szkolnego.  

Druga sprawa , o której mówił Pan sołtys: do terenu północnego gminy Stryków na czas nie 

dostarczane są przesyłki przez pocztę m.in. zawiadomienia o terminie sesji. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że należy się dobrze zastanowić 

zanim ten wniosek zostanie złożony. Jeśli powstanie przejście dla pieszych to proszę nie 

zgłaszać, że  Policja kontroluje i karze mandatami przy przejściu. Dyskutowaliśmy o tym już 

na przykładzie Strykowa po wyznaczeniu dodatkowych przejść dla pieszych.  

Do poczty zostanie skierowane wystąpienie o terminowości dostarczania przesyłek do 

mieszkańców. 

Mieszkaniec 1  mówił: 

policzyłem ile potrzebujemy powierzchni magazynowych żeby stać się drugim najbogatszym 

samorządem w Polsce w przeliczeniu na jednego mieszkańca tj. ok 7 km², 15 km² - 

prześcigniemy Kleszczów. 

Kwestia śmieci- padła tu informacja , że faktycznie przybywa mieszkańców na obszarze 

gminy Stryków. To nie jest tak do końca bo firmy, które zatrudniają mieszkańców wiedzą 

skąd ta osoba jest. Jeżeli są to obcokrajowcy to część tych firm oferuje również nocleg tym 
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pracownikom na podstawie umów , które podpisane są z mieszkańcami , którzy wynajmują 

swoje lokale. Jest to policzalna liczba mieszkańców. 

Ostatnia kwestia związana ze śmieciami to to , że szukamy pieniędzy żeby te opłaty były 

jakieś normalne, natomiast co roku 2, 5 miliona przeznaczamy na janosikowe. Czy nasz 

samorząd w jakiś sposób zachęca do osiedlania się i meldowania na pobyt stały? 

Co się dzieje ze śmieciami: jak są zebrane to czy są one przetwarzane , składowane ? 

Następna kwestia dotyczy przedłużenia drogi ul. Zlotowej. Otóż prace są ukończone 

,wykonawcy nie ma na placu budowy,  rowy po bokach już się zapadają. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała w kwestii ulicy Zlotowej: umowa z wykonawcą 

jeszcze trwa, inwestycja ta będzie całkowicie zakończona w przyszłym roku. Niestety nie 

udało się z generalną dyrekcją uzgodnić włączenia z kanalizacją deszczową przy Biedronce w 

ul. Warszawską. Wykonawca za tydzień powinien wrócić na budowę , będzie kładziona druga 

warstwa  nawierzchni ścieralnej i zabezpieczenie tak placu budowy, żeby mógł poczekać do 

wiosny przyszłego roku. Zgłaszaliśmy również wykonawcy sprawę rowów. Wykonawca 

obiecał, że do świąt będzie ta droga zabezpieczona przed ewentualnymi zniszczeniami. Droga 

cały czas jest w gestii wykonawcy dopiero po odbiorze końcowym będzie liczyła się 

gwarancja. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że przez Marszałka Województwa 

Łódzkiego są wyznaczone punkty składowania zebranych odpadów przez firmy. Firma 

zobowiązana jest do  rozliczania tych odpadów, co obciążane jest sprawozdaniami i nie ma 

takiej możliwości aby trafiały w miejsca do tego nie przeznaczone. 

Mieszkaniec 2: 

mówił, że przygotowując się do swojego wystąpienia szukał materiałów i zainspirował go 

program w ,, trójce ʼʼ na temat rozwoju Strykowa , o ludziach , magazynach. Program zawiera 

wiele smutnych informacji m.in. takich , że w Strykowie brakuje ludzi. Pan Burmistrz podał 

niestety nieprawdziwą informację , że w Strykowie wzrasta liczba mieszkańców. Mówią o 

tym dane Urzędu Statystycznego gdzie na przełomie lat 2002-2016, liczba mieszkańców 

Strykowa zmalała o 2,1 % natomiast w gminie wzrosła o 3,7%. 

W nawiązaniu do dyskusji o śmieciach może zdarzyć się tak, że nie będziecie państwo mieć 

kogo obciążać, bo ludzie którzy tu mieszkają wymeldują się a domy będą wynajmowane 

Ukraińcom i innym przybyszom i nie będzie miał kto płacić za śmieci. Karanie mieszkańców 

za rozwój gminy jest absolutnie niesłuszne. Jest dużo mowy o inwestycjach tutaj, ale ja ich 

nie widzę. Widzę tylko w okolicach: np. Kiełmina , Niesułków – piękna szkoła ale sam 

Stryków nic. Chcecie teraz państwo bardzo szybko zwiększyć nakłady inwestycyjne bo przez 

wiele lat były inwestycje zaniedbane. Nie jest sztuką wydać te pieniądze ale wydać je mądrze 

na przyszłe lata, tak aby służyły mieszkańcom. Niszczenie , burzenie toru motocrossowego 

aby wybudować tam szkołę mija się absolutnie z celem. Stryków nie może żyć tylko tym, że 

tu jest skrzyżowanie autostrad, bo ludzie chcą się tu osiedlać, wiedzieć jak spędzać wolny 

czas. 

Jak mieszkać skoro mam prowadzić dziecko półtora kilometra do szkoły przy tej ruchliwej 

ulicy- najbardziej z ruchliwych dróg w Polsce? Dom kultury- ivory tower   czyli wieża z kości 

słoniowej.  

Stryków jest ugruntowanym , pięknym miastem – odsyłam do publikacji. Dlaczego jest 

heksagonalny kształt byłego ratusza , dlaczego tam jest wcięcie ? Dawni włodarze tego miasta 

planowali tam rondo i tam miał być rynek. Macie piękny budynek do zagospodarowania , z 

tyłu są place na wybudowanie amfiteatru, połączyć nowe ze starym, miejsca parkingowe, tam 

jest wszystko aby to zrobić. Jest możliwość wycofania się z wielu rzeczy nie będzie wtedy 

problemu z deficytem budżetowy bo wydawanie pieniędzy tylko po to żeby wydać, żeby był 

piękny budynek nie wtopiony w tkankę miejską mija się z celem. Korzystajcie z tego co jest 

piękne, historyczne w tym mieście. Państwo powinniście się cieszyć , że rozmawiacie o tych 
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śmieciach o pieniądzach , że macie jeszcze co wydawać. Pięć lat temu wiadomo jak ta gmina 

wyglądała, nic nie było. Nie karzcie mieszkańców za to , że gmina się rozwija tylko 

zachęcajcie ich do osiedlania się. Nie wiem czy nie jest za późno na niektóre rzeczy ale 

dopóki nie jest wbita łopata, a nawet jeżeli jest można coś zmienić. To nie jest moje  

odosobnione zdanie, rozmawiałem z ludźmi w moim wieku, którzy chcą się tu osiedlać. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że przykro , że zabierający głos się 

nie przedstawił… Burmistrz podziękował za wyrażone opinie. 

Każdy ma swoje spojrzenie na tematy, o których Pan wspominał. Rada miejska przyjęła 

pewne kierunki i je realizujemy. Przybywa liczba mieszkańców z tym , że nie wszyscy są u 

nas zameldowani na stałe i nie ma takiego obowiązku. W związku z tym nie możemy zmusić 

mieszkańców aby zameldowali się. Mając na myśli osoby nie zameldowane , pytając ich o 

przyczyny niezameldowania wskazują, że mają np. zameldowanie w Łodzi , którego nie chcą 

się pozbawiać z różnych względów. Ilość działek budowlanych pozwala na rozwój 

budownictwa jednorodzinnego jak również tereny przewidziane pod budownictwo wysokie są 

przygotowywane w planie zagospodarowania przestrzennego m.in. za osiedlem Kopernika. 

Aby te środki w budżecie były,  trzeba było przygotować te tereny i zachęcić inwestorów a 

teraz możemy nasze pomysły realizować. Z częścią Pana wypowiedzi się zgadzam , z częścią 

nie w tym, że nie rośnie liczba mieszkańców. Mówiąc o gminie nie dzielimy gminy na miasto 

i wieś. Nie dzielimy na ludzi z miasta i ze wsi. Mówiąc o placówkach oświatowych , 

chciałbym żeby w Łodzi były tak wyposażone szkoły jak są na terenie gminy Stryków bo 

możemy tę kwestię porównywać. A infrastruktura drogowa? Nie wiem czy jest gmina, która 

ma lepszą tą infrastrukturę, chociaż są jeszcze u nas miejsca  gdzie nie mamy wybudowanych 

dróg. 

Mieszkaniec 2: 

przedstawił się i mówił: 

nie zgadzam się z dwoma rzeczami. Państwo często mówicie: zmusić, sprawdzać. Po prostu 

tylko represje. Nie trzeba zmuszać do meldunku tylko trzeba zachęcać. Zachęcać na jakość 

życia, jakość powietrza- doskonale wiemy co się dzieje luty-marzec, co wisi w powietrzu. 

Powiedział Pan , że w gminie szkoły wyposażone. Tak w gminie, a Stryków? Musi być jeden 

silny motor napędowy – miasto. Gdzie mamy salę gimnastyczną w Strykowie ? 

Przewodniczący rady pytał skąd pochodzą dochody w budżecie ? 

Mieszkaniec 2: 

mówił, że z gminy. 

Przewodniczący rady mówił, że mamy projektowaną szkołę. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w projekcie budżetu na rok 

następny mamy obiekt sportowy przy szkole nr 1 w Strykowie. Szkoła nr 1 w Strykowie w 

dalszych latach nie może pełnić tej funkcji ze względu na ograniczenia związane z zabytkiem. 

Mieszkaniec 1 

mówił, że gdyby mieszkańców w Strykowie przybywało to janosikowe z roku na rok 

powinno maleć a tak chyba nie jest , jest nawet większe. 

Kwestia domu kultury. Na którejś sesji była wymieniona kwota 40 milionów złoty, jest to 

znacząca kwota. Czy konieczne jest  budowanie w tym konkretnym miejscu w Strykowie? 

Czy nie lepiej zrezygnować z tego miejsca? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że każdy ma swoje spojrzenie na 

dany temat. Co do obecnego domu kultury- budynek po ekspertyzie budowlańców zupełnie 

nie nadaje się do remontu. Niebawem będzie groził zawaleniem ( część od strony kina).W 

związku z tym na podstawie murów tego budynku nic nie można poczynić. 

Burmistrz przypomniał koszty remontu budynku ośrodka zdrowia w Strykowie – prawie trzy 

miliony złoty , budowa nowego budynku mieszkalnego – 3 miliony 300 tysięcy złoty o 

podobnej kubaturze. To tak dla porównania remontu a nowej budowy. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz podziękował obu mieszkańcom za zainteresowanie się 

sprawami gminy i mówił, że są to pierwsze symptomy zainteresowania sprawami 

publicznymi miasta i gminy. Radny mówił, że myśli, że nie są to ostatnie głosy , 

społeczeństwo  będzie interesowało się sprawami rady , tym co się dzieje i o czym są 

rozmowy. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że ul. Paderewskiego w kierunku Biedronki , jest coraz 

bardziej uczęszczana , po której jeździ coraz więcej samochodów. Radny podziękował Pani 

Popczyńskiej za szybkie działanie, czego skutkiem jest oznakowanie poziome przejścia dla 

pieszych. Radny mówił, że wie, że generalna dyrekcja odwleka wprowadzenie organizacji 

ruchu. Radny prosił o interwencję ze strony gminy w sprawie przyspieszenia decyzji 

generalnej dyrekcji. 

Sprawa telekomunikacji – radny wnioskował o zaproszenie na sesję bądź posiedzenie komisji 

rady przedstawicieli telekomunikacji celem przedstawienia im sytuacji sieci 

telekomunikacyjnej. Słupy są pochylone w różne strony, wiszą przewody albo są pozrywane 

kable. 

Pod mostem na 14 jest wykonano utwardzenie z płyt jumbo po obu stronach. Dobrze byłoby 

wszcząć procedurę połączenia tych dwóch stron, celem utworzenia przejścia i utworzenia 

miejsca spacerowego bo czy chcemy czy nie, ten nowy park powstanie. Są już też propozycje 

zagospodarowania zalewu. Na najbliższej komisji oświaty przedstawię propozycje 

mieszkańców. 

Pan Roman Jaworski sołtys wsi Gozdów  odniósł się do liczby mieszkańców i mówił, że 

jest to błędne twierdzenie. U niego we wsi jest 107 osób a 11 mieszka dodatkowo i są 

niezameldowani. 

Mieszkaniec 2: 

mówił, że zgadza się z tym, dane statystyczne mają się nijak do rzeczywistych danych i 

mówił, że osoby , które tu napływają niekoniecznie muszą płacić tu podatki. 

Odnośnie tego co mówił Pan Burmistrz – absolutnie nie jest za tym żeby remontować dom 

kultury bo jego żywotność się skończyła, ale 45 milionów złotych , gdzie mówiliście Państwo 

o milionie złotych na śmieci rocznie – to jest 45 lat dopłaty do śmieci. Zastanówcie się 

Państwo czy jest to adekwatny wydatek dla gminy , kiedy można by za te pieniądze 

zorganizować tysiące wyjazdów dla dzieci… 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że realizacja tego obiektu będzie 

kosztowała tyle, ile przyniesie rozstrzygnięcie przetargowe. Ci , którzy liczą na to, że 

inwestycje będą na poziomie tego roku mogą się rozczarować. Może zdarzyć się jeszcze tak , 

że nie będzie chętnych do realizacji tych inwestycji, które są w budżetach. A koszty po 

ostatnich rozstrzygnięciach dla gmin są w wysokości 100%. Ostateczny głos w tych 

wszystkich sprawach ma rada miejska i ona zdecyduje  o realizacji inwestycji. 

 Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica mówiła, że nie zgadza się z taką 

wypowiedzią mieszkańca. Jest 35 sołectw, w budżecie wydanych pieniędzy jest więcej na 

sołectwa czy na miasto? Miasto też się odnawia, nie można kierować tylko uwagi na miasto. 

Przewodniczący rady mówił, że jesteśmy jedną gminą bez podziału. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że przed zimą składa wniosek do Urzędu o 

przeprowadzenie przeglądu dróg asfaltowych i gminnych bo są dziurawe. 

Ad. pkt. 13 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Krzysztof Bandurowicz  odczytał 

protokół Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 28 listopada  2017  roku 

Komisja nie przyjęła wniosków. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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0  głosów  wstrzymujących  się  

Ad. pkt. 11 Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica poinformował przed zamknięciem XLII 

sesji , że następna sesja rady odbędzie się w dniu 18 grudnia b.r. , kolejna w dniu 28 grudnia 

2017 r. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 13.20 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam czterdziestą drugą  sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak        Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie    

Paweł Kasica 

 

 


